
Styremøte Raseklubben for  
Italiensk Spinone og Bracco Italiano/RISBI 
Sted: Teams. 
Tid: 13.01.2025, kl 19.00 – 21.30 
 
Til stede; 
Ragnhild Landheim (spinone og bracco)  
Tina Pedersen Michalsen (bracco)  
Hans-Ole Stenbro (bracco)  
Elisabeth Stokvold (bracco) 
Ingeborg S. Mellgren Mathiesen (spinone) (referent) 
 
Meldt forfall;  
Ane Bergan Fjellanger (spinone)  
Olav Løkken Reisop (bracco)  
 
 
 
AGENDA: 
1. Økonomi og medlemmer generelt (fast post) 

• Kassabeholdning: kr 12 000,-. Da er web-abonnement for hjemmeside og epost for 2025 betalt. 
Medlemskontingenter for 2025 er ikke kommet inn. 

• Medlemmer: 43 

• Det er nå mulig å melde inn familiemedlemmer. Dette gjøres direkte til Ragnhild Landheim, men 
hovedmedlem må være medlem i NKK og RISBI. 

• Vippsnummer #858733 

• Epost til RISBI: post@nrisbi.no 

• Ny hjemmeside for RISBI er under opparbeiding. https://nrisbi.no.  
 
2. Inntekter  

• Som orientert om på facebook ble det ikke laget klubbkalender i år da interessen var for liten. 

• Klubbaktivitet: Jakttrening i Sverige 16. og 17. august hos Agneta Anderson og Red Garlic. 7 
medlemmer med til sammen 11 hunder har meldt sin interesse. I tillegg har tre svenske 
ekvipasjer bedt om å få være med. Dette kan bli en veldig hyggelig helg der vi også møter 
svenske jakthunder. Klubben får ingen inntekter av denne aktiviteten, men anser den som 
viktig for å fremme aktivitet i klubben. 

 
3. Tilbakemeldinger fra medlemmer: 

I løpet av høsten 2024 og på nyåret 2025 er det kommet tilbakemeldinger fra medlemmer som i 
hovedsak har ønsket å være anonyme overfor styret og som har gitt sine bekymringsmeldinger til et 
styremedlem. Styreleder har også fått tilbakemeldinger fra medlemmer som ikke har hatt behov for 
anonymitet. Tilbakemeldingene dreier seg i hovedsak om følgende tema: 
 

1. Oppfattelsen av en lukket klubb der medlemmer kvier seg for å ta kontakt med styret.  
2. Styrets/styreleders håndtering av kommunikasjon med medlemmer. 
3. Klubbens lite fleksible holdning til å åpne opp for flere utstillinger rundt omkring i landet for å 

dekke medlemmenes behov. Hvorfor er noen utstillinger åpne, mens andre ikke er det. 
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Hvorfor har styret satt begrensninger for andre utstillinger enn NKK-utstillinger, Gruppe 7-
utstillinger, JFF-utstillinger, rasespesial og enkelte hundeklubbutstillinger i mer grisgrente 
strøk. Medlemmene mener at man ikke har behov for å sette disse begrensningene da man 
ikke har brukskrav på rasene og få hunder deltar på jaktprøver. 

4. Ønske om at styret legger ut en terminliste over de utstillinger våre raser kan delta på. 
5. Hvorfor promoterer ikke klubben kull på en bedre måte med egen side for valpeformidling. 
6. Ønske om en egen utstillingskomite, slik at ikke styret kommer i habilitetsskvis med hensyn 

på for eksempel dommere ved rasespesialen. 
7. Ønske om et fysisk treff der utstillere og oppdrettere kan bli kjent og drøfte rasestandard og 

avlsarbeid. 
8. Utfyllende informasjon om helse til bracco og spinone med kontakt til avlsrådet. 
9. Kontaktinfo til oppdrettere i Norge. 
10. Info om hunder til omplassering. 
11. Tilbakemelding om at det vil bli rettet en skriftlig klage til RISBI og NKK. Hva denne klagen i sin 

helhet går ut på er ikke kjent. 
 
Vi i styret drøftet de ti punktene: 

1. Styreleder takker medlemmer og styremedlemmer som har kommet med sine 
tilbakemeldinger til klubben. Styret tar disse tilbakemeldingene alvorlig og synes det er 
bekymringsfullt at flere medlemmer sitter med følelsen av en ekskluderende klubb der 
dialogen er vanskelig og at man kvier seg for å ta kontakt med leder og styret.  

2. Vi har etter beste evne forsøkt å svare ut de spørsmål som er kommet i løpet av året og forsøkt 
å finne aktiviteter som kan favne de fleste. Vi i styret har forsøkt å svare på spørsmål fra 
medlemmer så raskt som mulig. Styret hadde ønsket at de medlemmer som ikke finner vårt 
arbeid tilfredsstillende, hadde gitt en tydeligere tilbakemelding før det ble en frustrasjon. 

3. Når det gjelder klubbens lite fleksible holdning til valg av utstillinger der våre raser kan delta, 
er dette en holdning klubbens styrer har hatt fra det første styremøtet 16.03.2022. Våre raser 
deltar på: NKK-utstillinger, Gruppe 7-utstillinger, JFF-utstillinger, rasespesial og enkelte 
hundeklubbutstillinger. Dette holder styret fortsatt på, men vil se på en bedre geografisk 
fordeling når det gjelder utstillinger i regi av hundeklubber.  Holdningen har vært at klubben 
er ansvarlig for forvaltningen av rasestandarden og at de dommere som bedømmer våre raser 
skal ha kunnskap om rasene. (Til orientering har en stor raseklubb som flatcoated retriver hatt 
45-50 utstillinger de kan delta på i året. Her er det altså svært mye vanskeligere enn hos oss å 
få en BIR/BIM) Det første året (2021/2022) takket RISBI ja til samtlige utstillinger slik at man 
skulle få aktivitet. Flere utstillinger «hang også igjen» inn i senere år. Styreleder åpnet også 
opp ved en feiltagelse for to utstillinger, som det er kommet kritiske tilbakemeldinger om og 
som hun har beklaget. Når det gjelder spørsmålet om brukskrav, er dette noe vi i styret har 
tatt opp til drøfting. Flere i styret ønsker at brukskrav også skal gjelde for våre hunder på lik 
linje med andre raser i gruppe 7. Dette vil imidlertid sette begrensninger for premieringen av 
enkelthunder i våre raser, men vil kunne øke interessen og synligheten av spinone og bracco 
som dyktige og seriøse jakthunder. 

4. Her er styrets svar at Terminliste for samtlige utstillinger våre raser kan delta på oppdateres 
fortløpende av NKK. Styret ser derfor ikke behov for å legge ut egne oppdaterte terminlister 
for prøver og utstillinger da man bare kan søke på rasene for å finne svar. 

5. RISBI drives på dugnad, slik alle hundeklubber gjør. Hjemmesiden har stått stille i lang tid og 
vi beklager at vi som styremedlemmer ikke har hatt kapasitet til dette i tillegg til andre 
gjøremål. På hjemmesiden vil det legges inn en egen side med kontaktinfo til oppdrettere. 



Send inn foto og informasjon om kennel til post@nrisbi.no Når det gjelder promotering av kull 
er informasjon om kull lagt ut på vår facebookside. Styret vil imidlertid si at det er vanskelig å 
holde seg oppdatert på kull, da avlsrådet inntil nå ikke har fått forespørsel vedrørende 
anbefaling om paringer og de fleste oppdrettere gjør sine egne valg. 

6. Styret mener det ikke er behov for en egen utstillingskomitte i en så liten klubb, da spørsmålet 
om habilitet også vil gjelde i en ren utstillingskomitte. Styret ber derimot medlemmer komme 
med innspill til dommere til våre rasespesialer og ønsker om utstillinger vi kan åpne opp. Det 
siste har styret vært fleksible med og styreleder åpnet for flere jakthundutstillinger RISBI ikke 
hadde fått forespørsel fra i 2024. I vår klubb er det svært få som er aktive utstillere og de som 
stiller ut har kommet med innspill til styret som har brukt mye tid på forespørsel til blant annet 
jeger- og fiskeklubber. 

7. Å møtes er veldig hyggelig og engasjerende. Det så vi ved medlemstreffet i Maridalen i 
november 2024. Styreleder er imponert over at nesten 20 hunder og deres eiere deltok. Flere 
reiste 20 mil for å lufte hundene. Forslaget om et treff med oppdrettere og utstillere synes vi 
er en god ide! Men for å få deltagelse fra hele landet ser vi behovet for at dette bør være et 
teamsmøte i første omgang. Styret finner dato for et møte. 

8. Styreleder har fungert som leder av avlsrådet i mangel på andre. Avlsrådet utformet i 
fellesskap Anbefalinger og retningslinjer for oppdrett og avl av bracco og spinone som ble 
sendt til høring til styret og oppdrettere og sendt ut sammen med årsmøtepapirer. I 
årsmøtevedtak 2024 vedtok RISBI Anbefalinger og retningslinjer for oppdrett og avl av bracco 
og spinone. Dette er videresendt til NKK, men ikke kommet inn i Sunnhetsutvalgets liste, da 
de ønsket tilbakemelding om behovet for CA-test for spinone før paring. Styreleder følger opp 
dette. Utforming av RAS er også etterspurt. RAS for spinone er så og si ferdig, men er satt på 
vent i påvente av innkalling fra NKK vedrørende nye lover og regler som krever en felles 
dokumentasjon for alle raseklubber. RISBI har ikke fått innkalling enda, men NKK arbeider med 
de større raseklubber først. Som styreleder orienterte om i styremøtereferat 28.02.2024 
deltok leder på NKKs avlsrådskurs 27-og 28 januar i privat regi. Her orienterte NKK om 
holdninger og krav som skal følges opp i nye RAS, men som ennå ikke har en felles mal. 

9. Se punkt 5 
10. Se punkt 5. Send info så legges det ut på hjemmesiden. 
11. Varsel om skriftlig klage til RISBI og NKK tas til etterretning og avventes til den foreligger før 

styret kan uttale seg om innholdet. 
 

4. Årsmøte 20. mars 2025 og klargjøring av årsmøtepapirer 

• Bekjentgjøring sendes ut til medlemmer, TEAMS-møte. 

• Frist for innkomne saker. 21.02.2024 

• Utsending av årsmøtepapirer  senest to uker før årsmøtet: (Ingeborg sender ut før frist 5. 
mars). 

• Innkalling med saksliste (Ingeborg) 

• Årsberetning RISBI (Ingeborg og resten av styret) 

• Regnskap med revisors beretning. (Ragnhild og revisor) 

• Medlemskontingent; Beholdes som tidligere (250,-), støtte-/familiemedlemskap uten 
binding som medlem av NKK. (150,-).  

• Nytt budsjett (Ragnhild og styret). 

• Innkomne saker:  

• Valgkomiteen har starter sitt arbeid. 
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5. Rasespesial 27.- 29. juni 2025; Apportprøve og dobbelutstilling:  

• Datoene er spikret og annonsert 

• 27. juni: Apportprøve for gruppe 7 (Maks 50 hunder og prioritering av bracco og spinone). 

• 28-29 juni dobbelutstilling for bracco og spinone på Maarud Gjestegaard og Grendehuset.  
 

6. Apportprøve 27. juni 2025 for hele gruppe 7, sted annonseres: 

• Majken H. og Ellen Marie har sagt seg villige til å være våre dommere også i år! Vi er veldig glade 
for et profesjonelt og erfarent dommerteam og prøvemedhjelpere. TAKK! I samtale med dommere 
er det et ønske om 5 dommere og 5 medhjelpere (frivillige medlemmer) for å klare denne mengden 
hunder. Vi trenger frivillige til å trekke spor, roer til båt og skytter osv. 

• Ved å åpne for gruppe 7 gjelder det for våre raser å melde seg raskt på, slik at vi får være med! 
Apportprøve er gøy og populært! 

• Elisabeth og Majken finner egnet sted ikke for langt fra Maarud Gjestegård. Buhol??? 

• Elisabeth følger opp og finner inntil seks dommere totalt i tillegg til prøvemedhjelpere. 
 

7. Rasespesial på Maarud Gjestegaard og Grendehuset, Sør-Odal 28.- 29. juni 2025: 

• Ingeborg har kontaktet driver av Gjestegaarden samt Inger Marie Vinju som har bestilt 
Grendehuset. Jegermiddagen blir på Grendehuset der vi dekker festbord. Alkohol medbringes av 
hver enkelt til den lukkede middagen, men klubben kan også søke om bevilgning. Middagen 
bestilles på Gjestegården. 

• Vi har tatt en gjennomgang av dommere i gruppe 7 fra Norge, samt gått gjennom de innspill som 
er kommet fra medlemmer, samt Finland, Danmark og Sverige! Takk for dere som har engasjert 
dere! Det har vært viktig for styret å ikke benytte dommere som har dømt våre to raser i Norge 
de siste to-tre årene på NKKs utstilling. 

• Styret har også i år ønsket et trekkplaster og et stort dommernavn innen FCI med hensyn på våre 
to raser, slik at rasespesialen kan være interessant å besøke også for utenlandske utstillere. I 
tillegg har ønsket om en kapasitet i det norske dommermiljøet vært meget viktig. 
Disse har takket ja til å komme til vår rasespesial! Vi er utrolig takknemlige for den velvillighet og 
positivitet klubben vår møter i inn- og utland! 

• Dommer 28.06.2025: Peter F. Berchtold, Østerrike. Klarering sendt til NKK og videresendt FCI 

• Dommer 29.06.2025: Irene Krogvoll, Norge. Klarering sendt til NKK 

• Ringsekretær begge dager: Tina Oline Bratsberg Rygge, Norge.  

• Skriver er også funnet og har svart positivt på vår forespørsel. 
 

8. Loddsalg 

• Vi oppfordrer medlemmer til å finne hyggelige premier til utlodning. 
 

9. Premier 
• Hans Ole Stenbro kontakter forleverandør for premiering av vinnere i hver klasse  

 
10. Eventuelt 

• Ingeborg følger opp forespørsler fra NKK vedrørende avlsarbeide 

• Ingeborg følger opp og utformer (i samarbeid med styret og avlsrådet) punkt til anonym 
helseundersøkelse. Vi har blant annet sett en økning av allergier de siste årene for begge raser.  

• Oppdretterpanel, oppdrettergruppe i Skandinavia innen hver rase for å øke samarbeid innen helse og 
genmateriale? 

• Dommerkonferanse i samarbeid med Raseklubben for Kontinentale Fuglehunder. Styret er positive. 


